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ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОС

г-н Даниел Панов
Кмет на Община Велико Търново

I ф А & - ^ 2 ^ ПИТАНЕ
ОТ: Красин Каракоцев - общински съветник от група „БСП за България, АБВ и Движение 

21" във ВТОбС.
ОТНОСНО: Състоянието на автобусните спирки 

Уважаеми г-н Панов,
Това е четвъртото ми питане свързано със състоянието на автобусните спирки на 

територията на Община Велико Търново. След моите питания Вие отговаряхте, че сте направили 
огледи на спирките и сте изпратили констатациите си към фирмата концесионер. На своя страна 
те обещаваха, че ще ремонтират спирките. Това така и не се случи. При последното ми питане от 
Януари тази година Вие ми отговорихте, че ще бъде направена среща с фирмата още през 
Февруари. Дори заявихте, че „ако фирмата не може да се справи, този договор ще бъде 
прекратен". Очевидно е за всички граждани, че резултат от тази среща няма.

За периода от третото ми питане до сега състоянието на спирките дори се е влошило. 
Преди почти два месеца имаше инцидент със спирката пред Общината. Тя беше разрушена и още 
не е монтирана нова. Очевидно за всички е, че фирмата концесионер не си спазва задълженията 
заложени в договора.

Във връзка с гореизложеното искам да задам следните въпроси:
1. Кога ще бъде възстановена спирката пред Общината?
2. Какви санкции са наложени от Община Велико Търново към фирмата концесионер след 

последното ми питане?
3. Кога ще бъде развален концесионния договорът с фирмата „Медиаконтакт България" ООД 

на основание системното му неизпълнение?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С уважение,
Красин Каракоцев'


